
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 2/2025 w dniu 17 lutego 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,20 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
------------------------------------------- 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Radosław Kubisz – Sekretarz Powiatu 
2. Pani Beata Jessa – Kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu 

Publicznego Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Transformacja energetyczna jednostek Powiatu Wągrowieckiego. 
1.2. Informacja w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu 
Wągrowieckiego.  
Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie – przyjęty został jednogłośnie. 
 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – zaakceptowany 
jednogłośnie. 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

   
 brak 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad. 1.1. Jako pierwszego o zabranie głosu, przewodniczący komisji, poprosił Pana 

Radosława Kubisza. Przedstawił  ogólne informacje o ilości wydanych pozwoleń na 
terenie Powiatu Wągrowieckiego, na budowę farm fotowoltaicznych( 71 pozwoleń o 
łącznej mocy 240 MW) oraz ilości pozwoleń budowlanych związanych z sektorem 
energetyki odnawialnej tj. energetyką wiatrową ( 80 pozwoleń o łącznej mocy 130 
MW). Jeśli wszystkie zezwolenia zostaną wykorzystane i budowy zrealizowane na 
terenie naszego powiatu łączna moc elektrowni wiatrowych i fotowoltaicznych wyniesie 
ok. 370 MW, co znacznie przekroczy ( ok. 3-krotnie) potrzeby mieszkańców naszego 
powiatu. Następnie Sekretarz Powiatu poprosił Panią Beatę Jessę. która omówiła 
złożoną pisemną ( 4 str.) informację: „Planowane zadania inwestycyjne Powiatu 
Wągrowieckiego związane z odnawialnymi źródłami energii” , wraz z załącznikami 
( Zał. 1 – 4 ). Temat został omówiony wyczerpująco i radni nie mieli pytań. 

Ad.2.2. Pani Beata Jessa omówiła przygotowaną (11 str.) pisemną informację na 

temat: „ Realizacja zadań z zakresu transportu zbiorowego przez Wydział 
Rozwoju, Inwestycji i Transportu Zbiorowego” ( Zał.  Nr 5.) Informacje na ten temat 
zostały omówione również wyczerpująco. Pytanie zadała radna Anna Twardowska i 
dotyczyło ilości linii autobusowych od 2023 roku tj. od czasu podpisania umowy o 
objęciu dopłatą przewozów autobusowych z Wojewodą Wielkopolskim -   czy ta ilość 
linii zmieniła się od tego czasu? Pani kierownik wyjaśniła, że ilość linii autobusowych 
się nie zmieniła, ulegają one jedynie modyfikacji wg zgłaszanych potrzeb np. w 
zakresie godzin jazdy autobusów czy ilości i lokalizacji przystanków autobusowych. 
Przewodniczący Zbyszko Sygierycz zapytał o możliwość połączenia kolejowego do 
Bydgoszczy (z Kcyni przez Nakło) w związku z remontem torów z Gołańczy do granicy 
woj. Kujawsko-pomorskiego ( brakujący odcinek torów to ok.8 km do Kcyni). Zastępca 
Starosty wyjaśnił, że jest to bardzo prawdopodobne. 
Przewodniczący Komisji podziękował zaproszonym prelegentom a na zakończenie 
posiedzenia głos zabrał Zastępca Starosty Pan Jerzy Springer informując, że w lutym 
br. wziął udział w „Zjeździe Programowym Przedstawicieli Członków Stowarzyszenia 
Gmin i Powiatów Wielkopolski”, gdzie omawiano min. realizację programu „Czyste  
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powietrze” w regionie oraz wysokość środków unijnych dla Wielkopolski na realizację 
wybranych projektów .  
 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1   Zapytania   - brak 
4.2   Opinie         - brak  
4.3   Stanowiska - brak 
4.4  Wnioski       - brak 
 
Przewodniczący Komisji zaprosił wszystkich na zaplanowane posiedzenia w 
24.02.br. 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


